
Okaka: Roma? Nie żałuję. Giallorossi mogą walczyć o tytuł

News - ASRoma.pl

Po wielu sezonach spędzonych połowicznie na różnych wypożyczeniach,

Stefano Okaka pożegnał się w końcu tego lata definitywnie z Romą.

Przeszedł od Parmy, skąd został wypożyczony do końca sezonu do Spezii.

W wywiadzie dla tuttomercatoweb.com odpowiadał też na pytania

związane z Romą. 

Masz jakiś żal? W Romie nie poszło dobrze.

- Nie mam żadnych żalów w życiu. Przeżyłem w Romie dziewięć wspaniałych lat, nie

udało mi się, jednak każdy wybiera swoją drogę. Jestem przekonany, że jestem

wielkim graczem i udowodnię to. Stąd myślę o sobie i pokazaniu całej swojej

wartości. Reszta będzie naturalną konsekwencją. Teraz muszę jedynie grać tak jak

potrafię.

A twoja była Roma?

- To wielka drużyna, spisze się dobrze. Życzę jej wszystkiego najlepszego. Razem z

Napoli, Milanem i Juventusem może walczyć o mistrzostwo.

W zespole Giallorossich nie ma twojego przyjaciela, Boriniego. Nie

żałujesz, że postawili na Destro?

- Fabio rozegrał w zeszłym roku świetny sezon, dalej kocha angielska piłkę, więc

dobrze, że odszedł do Liverpoolu. Oferta, którą otrzymał była poważna. Roma

straciła wielkiego gracza, ale ma kolejnych pięciu-sześciu, wśród nich Destro.
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